
Αγαπητοί φίλοι 

Η καρδιά του κινηματογράφου χτυπάει  για 11η φορα στην Αμοργό και  αυτο τον
Νοέμβριο με όλα τα μέτρα ασφαλειας και  κάτω απο τις δύσκολες αυτές ,ειδικές
συνθήκες.

 Δεν σας κρύβω την επιθυμία μου να ήμουν   εκεί παρούσα μαζί σας αλλά οι εξελίξεις
στο  θέμα  της  διαχείρισης  της  πανδημίας  δεν  μου  επέτρεψε  λογω  επιπλέον
υποχρεώσεων.

Η κρίση της του covid-19 δημιούργησε τεράστια προβλήματα παγκοσμίως στο χώρο
του Τουρισμού  και  της Τέχνης. 

Μετά  από  10  χρόνια
το Amorgos Tourism Film Festival σηματοδοτεί την ελπίδα για όλους και ειδικά για
την προωθηση των μικρών νησιών μας.

Από πλευράς μου, ως Πρόεδρος του Ελληνικού Οργανισμού Τουρισμού  θα ήθελα να
σας δηλώσω την αμέριστη στήριξή μου  σε αυτό τον τόσο σημαντικό θεσμό που
έχετε καταφέρει να τον καθιερώσετε μέσα από τη συνέπεια, την αφοσίωση και τη
σκληρή  δουλειά  που  καταθέτετε  κάθε  χρόνο  για  τη  διεξαγωγή  του   Φεστιβάλ
Κινηματογράφου. 

Χαίρομαι ίδιαιτερα που το φεστιβάλ έχει έμμεσο στόχο, μέσα από τη δημιουργία μιας
διεθνούς  πλατφόρμας,  να  ενθαρρύνει  την  προώθηση  του  παγκόσμιου  τουρισμού
μέσω των Οπτικοακουστικών Μέσων, να προωθήσει τον πολιτισμό και τον τουρισμό
όχι μόνο της Αμοργού και των Κυκλάδων αλλά όλης της Ελλάδας.

Εύχομαι κάθε επιτυχία στο 11ο  Φεστιβάλ Κινηματογράφου  της Αμοργού.
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